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Szákszend Község Önkormányzata 

képviselő-testülete 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Ügyszám: 17-SZAK/63/2024 

 

Készült: Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. január 24-én megtartott 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Jelen vannak: Papp Attila Csaba polgármester, Hartmann Imre alpolgármester, Bodányi Endre 

képviselő, Barota Róbert képviselő, Kempf István képviselő, Klestenitz Miklós képviselő, Dr. File Beáta 

jegyző, Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

Igazoltan távol: - 

 

Meghívottak: Havasiné Orbán Ildikó, Takács Gyöngyi, Fodorné Pintér Veronika igazgató, Takács 

Tímea művelődésszervező, Salamon Gyöngyi, Kiss László sportelnök 

 

Papp Attila Csaba polgármester köszöntötte képviselőtársait és a jelenlévőket. 

 

Az ülést 16 óra 00 perckor megnyitotta. Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert 

a 6 fő települési képviselőből 6 fő jelen volt.  

 

Jelezte, megkezdik munkaülésüket. Elmondta, hogy a meghívóban 9 napirendi pont szerepel.  

A napirendi pontok tárgyalási sorrendjével kapcsolatban az alábbi módosító javaslatot tette. Kiss László 

sportegyesületi elnök kérte, hogy az 6. napirendi pontot a „Hozzájárulás műfüves futballpálya 

kialakításához” vegye előre a testület, mivel nem tud végig maradni az ülésen. Javasolta, hogy az érintett 

előterjesztést a 2. napirendi pontban tárgyalja a testület.  

A tárgyalandó napirendi pontokkal és a tárgyalás sorrendjével kapcsolatosan további kérdés, 

hozzászólás, módosító javaslat nem volt. 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak a napirendi pontok tartalmának, tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő-részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 1/2024. (I.24.) határozata a 

napirendről 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete a 2024. január 24-i, munkaterv szerinti nyílt 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1./Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

2./Hozzájárulás műfüves futballpálya kialakításához  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

3. Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda nyári zárva tartásának jóváhagyása 
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Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

4. Szákszend Község Önkormányzata 2024.évi rendezvénynaptára elfogadása 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

5. Javaslat a Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda igazgatói megbízásra 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

6. Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde 

nyári zárva tartásának jóváhagyása 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

7. Beszámoló a Propaganda 17. Bt. 2023. év sajtómunkájáról, kommunikációs és PR 

tevékenységéről 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

8./ Településfásítási Program 2024. 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

9. Kérdés, interpelláció 

Felelős: Papp Attila Csaba polgármester 

1. NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

(Papp Attila Csaba):  

• A Szákszend csapadékvíz-elvezetésének fejlesztése” című, TOP-2.1.3-16-KO1- 2021-00033 

azonosító számú projekt kivitelezése megvalósult. A Magyar Államkincstár február 6-án tart 

helyszíni ellenőrzést. Az ellenőrzés során az elfogadott kifizetési igénylések, beszámolók és 

mögöttes dokumentációi kerülnek ellenőrzésre. 

• A bankautomata beüzemelése folyamatban van. A gépi szoftver, illetve a készpénzzel való 

feltöltése hiányzik. Január 16. napján levében kértem a MBH Bank Nyrt.-től tájékoztatást ez 

ügyben.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

2/2024. (I.24.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete elfogadja a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. január 26. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

2. NAPIRENDI PONT: 

Hozzájárulás műfüves futballpálya kialakításához  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 
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Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): A Szákszendi Sportegyesület megkereste a képviselő-testületet, hogy pályázni 

szeretne műfüves futballpálya kialakítására. A Szákszend 510/9 helyrajzi számú, 11.953 m2 területű 

ingatlanon szeretnék kialakítani a füves labdarúgó nagypálya mellett. A sportegyesület elnöke kéri a 

képviselő-testület, mint tulajdonos adja hozzájárulását a műfüves pálya kialakításához. 

Kiss László elnök elmondta, hogy az iskola alatti területen lenne kialakítva egy műfüves sportpálya, ha 

sikerrel járnak. Ehhez szükség van a képviselő-testületnek, mint tulajdonosnak a hozzájárulásra. 20x40 

méteres pályát szeretnének. 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy a terület jelenleg használatban van, fel van szántva, 

de ebből nem lesz probléma. A TAO felülete meg fog nyílni, ott lehet majd űrlapon pályázni. A 

pályázathoz kell a testület hozzájárulása. Feltette a kérdést, hogy ha megépül a pálya, ki lesz a 

tulajdonosa? 

Kiss László elnök elmondta, hogy az önkormányzat lesz a tulajdonos, ő lesz a fenntartó. Elzárva nem 

lesz a lakosság elől.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy pénzügyileg mit igényel? 

Kiss László elnök elmondta, hogy korábban lett volna pénzügyi vonzata. A TAO pályázatokhoz 

szükséges volt önerő. A COVID ideje alatt ezt eltörölték. Kell most találni egy céget, aki társasági adót 

fizet. A szerződés már elő van készítve, majd csak kivitelezni kell a sikeres elbírálás után. 

Papp Attila Csaba polgármester összefoglalta, hogy pénzügyileg nem kerül semmibe, és lesz a 

műfüves pályája a településnek. 

Kiss László elnök elmondta, hogy ez egy jó dolog. Ki kell használni ezt a lehetőséget. A COVID előtt 

ezt nehéz lett volna megvalósítani. Még nincs megnyerve a pályázat, február 1. napjáról lesz megnyitva 

a felület. Február 18. napjáig lehet erre pályázni. Az ajánlatot már beszerezték, az MLSZ megyei 

szervezete fogja jóváhagyni. A megye rádiójában már hírként közölték, hogy műfüves pálya épül 

Szákszenden. 

Hartmann Imre alpolgármester elmondta, hogy ha nem pályáznak, akkor nem nyerhetnek. 

Papp Attila Csaba polgármester feltette a kérdést, hogy az önkormányzatnak kell majd a 

villanyszámlát állnia? 

Kiss László elnök elmondta, hogy ezt majd meg kell határozni. Vannak lehetőségek napelem 

kialakítására is.  

Dr. File Beáta jegyző elmondta tájékoztató jelleggel, hogy lesz majd egy pályázat. Szerencsés akkor 

lesz a sportegyesület és az önkormányzat, ha ténylegesen nem kell kiegészíteni pénzügyi forrásokkal. 

Elmondta, hogy egy ilyen pálya kialakítását a községi költségvetés nem tudná fedezni. Két kérdést tett 

fel. Oroszlányon nem volt elég a hozzájáruló nyilatkozat, jelzálog bejegyzést is kértek. Ha ez felmerül, 

akkor külön kell dönteni róla. A pályázat megnyerését követően egy kötelező fenntartási időszakot is 

előírnak. Az üzemeltetés kinek lesz a feladata? Tisztában kell lenni ennek a költségeivel is.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy a jövőt is nézni kell. Számolni kell a fenntartási 

költségekkel is. Ne érje meglepetésként majd őket. Elmondta, hogy megnézte a sportegyesület 

kérelmeit, amelyek fent vannak a honlapon. Többen is megnézték. A kérelemben az szerepel, hogy a 

pályát bérlik 8 hónapon keresztül 7500 Ft/óra díjon. Ezt nem érti, mert ingyenesen használják a pályát.  

Kiss László elnök elmondta, hogy ez nem lehetséges, nem kérnek a pályabérletre pénzt. Utánanéz, hogy 

ez mi lehet, jelzi polgármester úrnak. Ez csak egy terv, nem az elfogadott.  
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Barota Róbert a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. Elmondta, hogy nekik 

is voltak kérdéseik a pénzügyeket illetően, de megkapták rá a választ.  

Kiss László elnök elmondta, hogy utánanéz egy hasonló méretű pálya fenntartási költségeinek, majd 

tájékoztatja róla a testületet.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
3/2024. (I.24.) határozata 

Szákszend belterület 510/9 helyrajzi számú ingatlanon műfüves pálya kialakításáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete, mint tulajdonos hozzájárul, hogy a 

Szákszendi Sportegyesület (székhely: 2856 Szákszend, Száki u. 93.) 924 m2-es műfüves pályát alakítson 

ki a Szákszend belterület 510/9 helyrajzi számú, 11.953 m2 területű, kivett sportpálya megnevezésű 

ingatlanon. Felhatalmazza a polgármestert a tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozat aláírására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 26. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

3. NAPIRENDI PONT: 

Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde nyári zárva 

tartásának jóváhagyása  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető, Takács Gyöngyi intézményvezető 

(Papp Attila Csaba): A gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló törvény alapján a 

bölcsőde nyári nyitvatartási rendjét a fenntartó hagyja jóvá.  A bölcsőde intézmény vezetőjének 

javaslata, hogy 2024. augusztus 12. napjától 2024. szeptember 2. napjáig legyen zárva a bölcsőde. 

Barota Róbert a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot, kéri, hogy az intézményvezető készítsen egy 

felmérést, hogy a szülők elfogadják-e ezt az időtartamot, és a következő munkaterv szerinti ülésen 

döntsön erről a képviselő-testület. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Papp Attila Csaba polgármester feltette a kérdést, hogy mi volt a probléma? 

Barota Róbert képviselő elmondta, hogy hosszabb időtartamot kérnek, mint a korábbi években.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy két hét szabadságot kivesznek a dolgozók, 1 hét 

takarítás. Indokoltnak tartja a három hetet. 

Takács Gyöngyi intézményvezető elmondta, hogy a szociális bizottság kérte a felmérést. Nagyobb 

felújítást, takarítást nem terveztek erre az évre.  
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Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a szabadságot ezekben a szünetekben lehet kiadni. Át lehet 

hidalni az ügyeleti rendszerrel. Volt példa, hogy az igényfelmérés során kérte a szülő a felügyeletet, 

nem élt vele nyáron mégsem.  

Takács Gyöngyi intézményvezető elmondta, hogy nincs megállapodás más bölcsődével.  

Barota Róbert képviselő elmondta, hogy mérjék fel, a szülő ezt követően tudja intézni. 

Bodányi Endre képviselő elmondta, hogy nem minden szülő tudja hova tenni ilyen hosszú időben a 

gyerekét.  

Barota Róbert képviselő elmondta, hogy igényfelmérés során jelzi, hogy szüksége van-e a felügyeletre. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 2 igen és 4 nem szavazattal nem fogadta el: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
4/2024. (I.24.) határozata 

Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde nyári 

zárva tartásának jóváhagyásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete nem fogadja el az alábbi határozatot: 

1. A Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde (2856 

Szákszend, Móra F. u. 20. szám) 2024. évben 2024. augusztus 12. napjától 2024. szeptember 2. napjáig 

zárva tart. 

2. Felkéri az Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ intézményvezetőjét, 

hogy a nyári zárva tartásról 2024. február 15-ig tájékoztassa a szülőket. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 26. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak az alábbi határozati javaslat elfogadásáról: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
…/2024. (I.24.) határozata 

Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde nyári zárva 

tartása napirendről 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete el az alábbi határozatot hozza: 

1. A Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde nyári zárva 

tartásáról szóló napirendi pontot újra tárgyalja a 2024. február 14. napján tartott munkaterv szerinti 

ülésen az intézményvezető által készített szülői igényfelmérés eredményének kiértékelését követően.  

2. Felkéri az Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ intézményvezetőjét, hogy 

az igényfelmérést készítse el. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 26. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 4 igen és 2 nem szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
5/2024. (I.24.) határozata 
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Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde nyári 

zárva tartása napirendről 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete el az alábbi határozatot hozza: 

1. A Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Szákszendi Bölcsőde nyári zárva 

tartásáról szóló napirendi pontot újra tárgyalja a 2024. február 14. napján tartott munkaterv szerinti 

ülésen az intézményvezető által készített szülői igényfelmérés eredményének kiértékelését követően.  

2. Felkéri az Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ intézményvezetőjét, 

hogy az igényfelmérést készítse el. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 26. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

4. NAPIRENDI PONT: Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda nyári zárva tartásának 

jóváhagyása 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető, Fodorné Pintér Veronika igazgató 

(Papp Attila Csaba): A nemzeti köznevelésről szóló törvény alapján a fenntartó dönt az óvoda heti és éves 

nyitvatartási idejének meghatározásáról. Az óvoda igazgatójának javaslata, hogy 2024. augusztus 5. 

napjától 2024. szeptember 2. napjáig legyen zárva az óvoda. 

Barota Róbert a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot, kéri, hogy az igazgató készítsen egy felmérést, 

hogy a szülők elfogadják-e ezt az időtartamot, és a következő munkaterv szerinti ülésen döntsön erről a 

képviselő-testület. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy úgy látja ugyanaz a helyzet, mint a bölcsődénél. 

Fodorné Pintér Veronika igazgató elmondta, hogy 50 nap szabadsága van az óvodai dolgozóknak. 

Ehhez hozzá jön még a gyermekek után járó napok száma is. Tudja, hogy nagy terhet ró az óvoda bezárás 

a szülőkre. Ha elfogadják, az 3 hét szabadságot jelent, mert az utolsó héten takarítanak és családot 

látogatnak, készülnek a nevelési évre.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 2 igen és 4 nem szavazattal nem fogadta el: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
6/2024. (I.24.) határozata 

Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda nyári zárva tartásának jóváhagyásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete nem fogadta el az alábbi határozatot: 

1. A Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda (2856 Szákszend, Dózsa György utca 16.) 2024. 

évben 2024. augusztus 5. napjától 2024. szeptember 2. napjáig zárva tart. 

2. Felkéri az Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda igazgatóját, hogy a nyári zárva tartásról 

2024. február 15-ig tájékoztassa a szülőket. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 26. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 
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Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak az alábbi határozati javaslat elfogadásáról: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
…/2024. (I.24.) határozata 

Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda nyári zárva tartása napirendről 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete el az alábbi határozatot hozza: 

1. A Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda nyári zárva tartásáról szóló napirendi pontot újra 

tárgyalja a 2024. február 14. napján tartott munkaterv szerinti ülésen az igazgató által készített szülői 

igényfelmérés eredményének kiértékelését követően.  

2. Felkéri az Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda igazgatóját, hogy az igényfelmérést készítse 

el. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 26. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 4 igen és 2 nem szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
7/2024. (I.24.) határozata 

Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda nyári zárva tartása napirendről 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete el az alábbi határozatot hozza: 

1. A Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda nyári zárva tartásáról szóló napirendi pontot újra 

tárgyalja a 2024. február 14. napján tartott munkaterv szerinti ülésen az igazgató által készített szülői 

igényfelmérés eredményének kiértékelését követően.  

2. Felkéri az Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda igazgatóját, hogy az igényfelmérést 

készítse el. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 26. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

5. NAPIRENDI PONT: 

Szákszend Község Önkormányzata 2024.évi rendezvénynaptára elfogadása 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető, Takács Tímea művelődésszervező 

(Papp Attila Csaba): A képviselő-testülete a közművelődési feladatai megvalósítása érdekében évente 

kulturális rendezvénynaptárt állít össze. Takács Tímea művelődésszervező elkészítette a 2024. évi 

rendezvénynaptár tervét, amely az előterjesztés melléklete. 

Barota Róbert a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
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8/2024. (I.24.) határozata 

Szákszend Község Önkormányzata 2024. évi rendezvénynaptára elfogadásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja Szákszend Község Önkormányzata 

2024. évi rendezvénynaptárát az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 26. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

6. NAPIRENDI PONT: 

Javaslat a Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda igazgatói megbízásra  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): A képviselő-testület nyilvános pályázatot írt ki az óvoda óvodavezetői 

beosztásának betöltésére. A pályázatra nyitva álló határidő alatt a munkakör ellátására pályázat nem 

érkezett. Az óvodavezetői feladatok ellátásával 2023. augusztus 1.napjától 2024. január 31. napjáig 

Fodorné Pintér Veronika óvodapedagógust bíztuk meg. A köznevelési intézmény vezetésével 

kapcsolatos feladatok újabb nyilvános pályázat kiírása nélkül legfeljebb egy évig láthatók el. Javaslom, 

hogy a képviselő-testület fél évvel hosszabbítsa meg Fodorné Pintér Veronika vezetői megbízását.  

Barota Róbert a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
9/2024. (I.24.) határozata 

igazgatói megbízásról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

Meghosszabbítja Fodorné Pintér Veronika vezetői megbízását a Szákszendi Kiskuckó Napközi 

Otthonos Óvoda vezetői feladatának ellátására. Megbízza Fodorné Pintér Veronika óvodapedagógust a 

Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda igazgatói feladatainak ellátásával 2024. február 

1.napjától 2024. július31. napjáig  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 26. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

7. NAPIRENDI PONT: 

Beszámoló a Propaganda 17. Bt. 2023. év sajtómunkájáról, kommunikációs és PR tevékenységéről  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Salamon Gyöngyi ügyvezető 

(Papp Attila Csaba): Salamon Gyöngyi a Propaganda 17. Bt. ügyvezetője elkészítette a 2023. év 

sajtómunkájáról, kommunikációs és PR tevékenységéről a beszámolóját.  

A beszámoló részletezi: 
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• a település weboldalára felkerült cikkeket, 

• a weboldal látogatottsági adatait. 

 

Salamon Gyöngyi ügyvezető elmondta, hogy szívesen válaszol a kérdésekre. A sportelnök 

kijelentésére reagálna. A sajtótevékenység során a településsel kapcsolatos anyagokat eljuttatják a 

megyei médiumokhoz is, az ő tevékenységükért nem tud felelősséget vállalni a cégük. Előfordult már, 

hogy helyreigazítást kért ő is.  

 

Barota Róbert a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
10/2024. (I.24.) határozata 

a Propaganda 17. Bt. 2021. évi beszámolója elfogadásáról 
 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja a Propaganda 17. Bt. (2800 

Tatabánya, Győri út 4.) 2023.évi beszámolóját az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 26. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

8. NAPIRENDI PONT: 

Településfásítási Program 2024. 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): Elindult a Településfásítási Program negyedik üteme. A Programban a 10 ezer fő 

lélekszámúnál kisebb, magyarországi települések igényelhetnek fákat. Településenként 10–30 db fa 

igényelhető, amely a készlet erejéig különböző fafajokból is összeállítható. Sikeres igénylés esetén 

kizárólag az alábbiakat kell biztosítania: 

 

• a fák tárolását, öntözését az ültetésig, 

• a fák elültetését egy előre egyeztetett időpontban, 

• a fák legalább 5 éves fenntartását. 

 

Javaslom, hogy platán és gömb szivarfát igényeljen az önkormányzat.  

 

Barota Róbert a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
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A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
11/2023. (I.24.) határozata 

Településfásítási Programban történő részvételről 

 

Szákszend Község Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja azt, hogy az önkormányzat a 

2024.évben részt vegyen, pályázatot nyújtson be a Településfásítási Programban az előterjesztés szerinti 

tartalommal.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  2024. január 26. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

9. NAPIRENDI PONT: 

Kérdés, interpelláció 

 

Papp Attila Csaba polgármester tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a bölcsőde előtti fákat kivágták. A 

kivágott fákat pótolni kell. Szóba került a pályánál lévő nyárfák sorsa. Többen veszélyesnek találják. 

Kint volt a mai nap folyamán egy szakember. Tett egy javaslatot, bruttó 1.327.000 Ft összegért vágná 

ki a fákat. A tavalyi év folyamán az önkéntes tűzoltó egyesület jelentkezett a kivágásra, a 

vadásztársasággal közösen. Sajnos nem tudják vállalni. Az önkormányzatnak kell megoldania. Lehetne 

helyette alacsonyabb magasságú fát ültetni.  

 

Barota Róbert képviselő elmondta, hogy mindenképp kell oda fát telepíteni, mert a játszótér és a 

táborok miatt.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így Papp Attila Csaba polgármester megköszönte a 

jelenlévőknek a figyelmét, a képviselő-testület nyílt ülését 16 óra 49 perckor bezárta.  

k.m.f. 

 

Papp Attila Csaba         Dr. File Beáta 

 polgármester             jegyző 

 

 


